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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 
 
 
 
 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 18 februarie 2019, 

 în şedinţa extraordinară a Consiliului Local 
 

 
 
 Prin Dispoziţia nr.364 din 15 februarie 2019 consilierii au fost invitaţi la şedinţa 

extraordinară a Consiliului local din data 18 februarie 2019, ora 1200, care are loc în 
sala de şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 
  

Prezenţi:  
       

1. Sîrbu Mitică 
2. Neacşu Lucian 
3. Ciocîltan-Falan Corina Ionela 
4. Muscalu Ionel 
5. Săndulescu Petronela Marinela 
6. Dragomir Ion 
7. Pălăngeanu Dunia 
8. Sîrbu Adelina Veronica 
9. Matei Mihai 
10. Oprişan Gigi 
11. Cioacă Ionuţ 
12. Ionescu Liviu-Ovidiu 
13. Nichita Tereza 
14. Gâdea Gheorghe 
 

Absenţi:  
 

1. Meclea Alina 
2. Ciulacu Mirela 
3. Pick  Ladislau 
4. Vladu Alexandru 
5. Ilie Clement 
6. Anghelescu Adrian Valentin 
7. Ţigănilă George 
 

 
 

Preşedinte de şedinţă este doamna Ciocîltan Falan Corina Ionela, aleasă prin 

H.C.L. nr.516 din 28 noiembrie 2018. 
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Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Bună ziua, doamnelor și 

domnilor! Începem ședința de astăzi prin a asculta imnul de stat al României  
Vă mulțumesc! Dau cuvântul doamnei Băiceanu pentru prezență. 
Doamna secretar Băiceanu Liliana: Sunt prezenţi 14 consilieri, este îndeplinit 

cvorumul legal. 
Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela:  Supun la vot ordinea de zi care 

cuprinde două puncte. Cine este pentru? 14 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 
Punctul 1: proiect de hotărâre privind completarea și modificarea Anexei 1 la 

Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Giurgiu nr.40 din data de 13 
februarie 2019 
 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? 
Domnul primar Barbu Nicolae: În primul rând vreau să vă mulțumesc că ați dat 

curs acestei ședințe extraordinare. Timpul, cum vă spuneam și data trecută, a fost foarte 
scurt pentru a îndeplini toate cerințele delegării acestui serviciu. Atunci când lucrezi sub 

stres și într-un timp scurt, s-au mai strecurat, nu greșeli, cât nefuncțiuni în funcționalitate, 

anumite inconveniențe, și după primele zile, ne-am dat seama că acel proiect privind 
instituirea taxei de habitat pe care noi l-am votat în 2014 și care a funcționat până în 

2017. Schimbându-se datele problemei în acest moment au apărut anumite 

disfuncționalități. Unul din acestea era faptul că erau scutiți doar persoanele cu handicap 
grav sau accentuat, persoanele încadrate cu gradul I de invaliditate și reprezentanții legali 

ai minorilor cu handicap grav sau accentuat și ai minorilor încadrați în gradul I de 

invaliditate. Prin această hotărâre astăzi, aprobăm și însoțitorii acestora, pentru că 

automat fac parte din aceeași categorie de persoane cu probleme și dumnealor nu mai 
lucrează sau lucrează doar pentru aceste persoane să le însoțească. Și am introdus și acest 

punct în categoria celor scutiți. 
Iar cel de-al doilea, pentru că cei de la Direcția de Impozite și Taxe Locale aveau o 

evidență privind numărul de persoane care erau înregistrați până în 2017 ca plătitori ai 

taxei de habitat, dar faptul că acea hotărâre fusese abrogată, fusese anulată, nu ne mai 

permitea să folosim declarațiile lor de la vremea respectivă, pentru că declarațiile lor se 

bazau exclusiv pe o hotărâre. Drept urmare, se modifică și acest punct în regulament și 

care va avea următorul cuprins: proprietarul locuinței are obligația depunerii declarației în 

vederea stabilirii taxei de habitat, doar dacă nu se află în evidența D.I.T.L.. Deci, nu și-a 
înregistrat niciodată declarația privind taxa de habitat. Deci, dacă nu se află în evidența 

D.I.T.L. cu numărul de persoane declarat sau dacă acesta nu mai corespunde situației 

actuale. Deci, doar pentru acele persoane în acest moment mai folosim declarațiile pe 

proprie răspundere privind numărul de persoane, dacă au apărut modificări în plus sau în 

minus. Sunt ferm convins că doar în minus au apărut modificări, în plus nu e nimeni. 
Cea de-a doua, că nu a fost înregistrat niciodată, nu pot să cred că cineva în 

Giurgiu a beneficiat de servicii de salubrizare și nu s-a înregistrat. Mi-e greu să cred 

lucrul acesta! Toți au fost persoane cu bună credință și s-au înregistrat ca să-și plătească 

această obligație cetățenească. 



 3 

Aceste două puncte trebuiesc modificate în regulamentul de aprobare a taxei de 

habitat. 
Domnul consilier Muscalu Ionel: Am venit astăzi cu drag să votăm aici, având în 

vedere ceea ce aprobăm astăzi. Pentru că într-adevăr se face un lucru reparator și bun 
pentru populație că nu mai punem pe drumuri oamenii, ceea ce este până la urmă sensul 

nostru, ca și consilieri, să le ușurăm viația. Deci, vom vota pentru și suntem de acord cu 

aceste modificări! 
Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 14 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 
Punctul 2: proiect de hotărâre privind aprobarea tarifului practicat de Societatea 
Comercială ROSAL GRUP S.A. București, la agenți economici/instituții 

publice/fundații/asociații din Municipiul Giurgiu 
 

Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.   
Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Raportul comisiei de servicii 

publice. 
Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu:  Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 
Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Discuţii? 
Domnul primar Barbu Nicolae: O singură rugăminte am către societățile 

comerciale și reprezentanții societăților comerciale. Dumnealor au încheiat contracte de 

salubrizare cu operatorii care au funcționat de-a lungul timpului în municipiul Giurgiu. 
Singura rugăminte este să nu își depoziteze produsele menajere, gunoiul și celelalte, în 

tomberoanele locatarilor, pentru că atunci vom plăti de două ori acea cantitate. Deci,  
operatorul va fi obligat să le dea tomberoane și pubele și europubele, depinde de volumul 
și cantitatea de gunoi menajer pe care-l produc aceste societăți comerciale. Iar, operatorul 

să ridice acest gunoi, separat de gunoiul pe care-l ridică de la cetățeni pentru că acum nu 

mai plătim pe numărul de locuitori, plătim pe cantitatea de gunoi care se duce în groapă. 

Drept urmare, dacă aceste societăți comerciale vor duce gunoiul la tomberoanele 
aparținând asociațiilor de locatari sau aparținând cetățenilor din zonă, vom plăti de două 

ori. Acel gunoi se contabilizează la Primărie, iar dumnealor vor plăti separat în baza 

contractelor pe care le vor semna separat cu operatorul, pe o altă cantitate. Deci, 

operatorul va lua bani din două părți, iar Primăria este văduvită de niște bani, că este 

obligată să plătească. Îi rog pe această cale, să nu mai ducă la tomberoane! Vom veni în 

așa fel încât, dacă vor face acest lucru, Poliția Locală să ia măsurile de rigoare, ca să le 

explice în primul rând oamenilor că nu trebuie să ducă la containerul care aparține 

asociațiilor de locatari. Iar dacă nu înțeleg, prima dată va fi avertisment, a doua oară va fi 
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amendă, pentru că nu are acest drept de a duce gunoiul acolo unde cetățeni își duc 

gunoiul. 
Doamna consilier Ciocîltan Falan Corina Ionela: Supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 14 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
Declar închisă ședința și vă mulțumesc pentru prezență! 
 
Şedinţa se încheie la ora 1211. 

 
 
 
          P R E Ş E D I N T E, 
 
   Ciocîltan Falan Corina Ionela          SECRETAR, 

           
                                     Băiceanu Liliana                   ÎNTOCMIT, 

                                  
                     Stanciu Violeta 
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